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Szanowny Panie Prezydencie

Na wstępnie pragnę podziękować za doprowadzenie wody do boiska Sokoła Chwałęcice, dziękuję za działania Przewodniczącego Zarządu
Dzielonicy Chwałęcice oraz Prezesa Klubu Sokół Chwałęcice za prace na rzecz klubu, drużyny i całego obiektu.
Panie Prezydencie, bardzo serdecznie proszę o podjęcie niezbędnych działań, które sfinalizują oddanie obiektu do użyteczności i pozwolą
rozpocząć najblizsze rozgrywki Sokoła Chwałęcice na własnym obiekcie, Obecnie brakuje tylko dostosowania budynku do wymagań
prawnych. Myślę, że kożystna różnica planowanych a rzeczywiście poniesionych wydatków na doprowadzenie wody na boisko, pozwoli
doprowadzić sprawę do końca z sukcesem.
W przeciwnym razie, brak możliwości wznowienia rozgrywek w zbliżającym się sezonie na boisku Sokoła Chwałęcice w Chwałęcicach, będzie
porażką Miasta Rybik, MOSIRu oraz Radnych Miasta Rybnika zaangażowanych w sprawę ze stratą dla lokalnej drużyny i całej społeczności
dzielnicy.
Z nadzieją na pozytywne rozpatrzenie prośby z góry serdecznie dziękuję
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